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Zápisnica 

z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke 

dňa 19.08. 2015 

 

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka 

Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková 

 

Prítomní poslanci OZ: Miroslav Brtko,  Mgr. Peter Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel 

Krížo, Marián Mliečko od 18.55 hod., Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento 

Ospravedlnení: MVDr. Vladimír Hatala, Mária Mravcová 

Prizvaná:  Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ  

 

Návrh programu rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 

zapisovateľa a overovateľov zápisnice,  schválenie programu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva 

2. Kontrola uznesení 

3. Smernica o verejnom obstarávaní - návrh  

4. Zásady hospodárenia s majetkom Obce Likavka - návrh 

5. Prevod obecného majetku 

6. Monitorovacia správa plnenia programového rozpočtu k 30.6.2015 

7. Návrh zmeny rozpočtu na rok 2015  

8. Informácie starostu obce 

9. Interpelácie poslancov 

10. Diskusia 

11. Záver 

 

 

K bodu č.1: Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Marián Javorka. Privítal 

prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 7. volebnom období bolo riadne a včas zvolané 

v zmysle § 13 odst. 4/ písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov, je uznášania schopné, nakoľko je prítomná nadpolovičná 

väčšina poslancov OZ. Starosta obce navrhol Ing. Danielu Pongráczovú za predsedu 

návrhovej komisie, Ing. Editu Homolovú a p. Daniela Kríža za členov návrhovej komisie. 

Starosta obce otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie. Hlasovanie: 6-0-0 

Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ, za overovateľov 

zápisnice Mgr. Petra Brtka a Ing. Michala Šventa. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez 

diskusie. Hlasovanie: 6-0-0 

Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. Bez diskusie. 

Hlasovanie: 6-0-0 

Návrh  uznesení predložila Ing. Daniela Pongráczová. 

OZ prijalo uznesenie č. 54/2015-7 a). Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 
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OZ prijalo uznesenie č. 54/2015-7 b). Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 54/2015-7 c). Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

  

K bodu č. 2: Kontrola uznesení 

Kontrolu uznesení zo zasadnutí OZ vykonala hlavná kontrolórka obce a konštatovala, že 

z roku 2014 a 2015 uznesenie č.16/2014 – 7 bod c), po zmene termínu  č. 35/2015 – bod b) 

bolo splnené čiastočne. S OŠK Likavka je uzavretá zmluva o výpožičke nebytových 

priestorov, avšak zmluva o výpožičke dopravného prostriedku uzavretá nie je. Z uvedeného 

dôvodu na rokovaní OZ dňa 29.6.2015 po vzájomnej diskusii sa zmenil termín na 

vypracovanie zmluvy o nájme dopravného prostriedku do 30.9.2015. Úloha stále trvá. 

Uznesenie  č.  21/2014 – 7 bod d),  ktorým OZ odporučilo Obecnému úradu v Likavke prijať 

opatrenie na odstránenie nedostatku pri spracovaní návrhu rozpočtu podľa funkčnej 

klasifikácie v zmysle novej Vyhlášky ŠÚ SR č. 257/2014 Z. z., po zmene termínu  uznesenie 

č. 27/2015-7 bod b)  a uznesenie č. 35/2015-7 bod b) k uvedenému uzneseniu hlavná 

kontrolórka uviedla, že nedostatky boli odstránené po formálnej stránke formou spracovania 

novej štruktúry rozpočtu obce. 

Uznesenie č. 48/2015-7 bod d), ktorým OZ prijalo opatrenie na odstránenie nedostatkov 

v záverečnom účte do 30.9.2015 bude vyhodnotené po uvedenom termíne. 

Diskusia: 

Ing. Švento sa pýtal či sa pracuje na odstraňovaní nedostatkov v záverečnom účte. 

Starosta obce a hlavná kontrolórka uviedli, že v súčasnej dobe sa na uvedenej úlohe koná 

v spolupráci so zodpovedným auditorom. 

Návrh  uznesenia predložila Ing. Daniela Pongráczová. 

OZ prijalo uznesenie č. 55/2015-7. Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

  

K bodu č. 3:  Smernica o verejnom obstarávaní – návrh. 

Predkladateľ: starosta obce predložil Smernicu o verejnom obstarávaní za Obec Likavka  ako 

verejného obstarávateľa podľa § 6 ods. 1 písm. b) zákona č. 25/2006 Z. z. o verejnom 

obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  pri 

verejnom obstarávaní. Informoval, že v súlade s príslušnými ustanoveniami zákona č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení  neskorších predpisov, Obec Likavka vydáva túto 

smernicu, za účelom jednotného, efektívneho a hospodárneho postupu pri zadávaní zákazky 

podľa § 9 ods. 9 zákona  o VO  v rámci zadávania zákazky, ktorej predmetom je dodanie 

tovaru, uskutočnenie stavebných prác alebo poskytnutie služby v podmienkach Obce Likavka. 

Diskusia:  

Ing. Švento oboznámil prítomných, že  finančná  komisia sa na svojom zasadnutí venovala 

hlavne článku 4 predmetného dokumentu, ktoré špecifikuje zadávanie zákaziek 

v podmienkach Obce Likavka a odporučila OZ schváliť Smernicu o verejnom obstarávaní. 

V následnej diskusii bolo odporučené vykonať úpravu v prílohách, ktorá sa týka sídla 

verejného obstarávateľa. 

Návrhy  uznesení predložila Ing. Daniela Pongráczová. 

OZ prijalo uznesenie č. 56/2015-7 a). Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 56/2015-7 b). Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 
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K bodu č. 4:  Zásady hospodárenia s majetkom Obce Likavka – návrh 

Predkladateľ: starosta obce oboznámil prítomných s dokumentom - Zásady hospodárenia 

s majetkom obce, ktorým sa riadi Obec Likavka v agende nakladania s  majetkom obce – 

hnuteľným a nehnuteľným. Vypracovanie nového dokumentu vyplýva z potreby  aktualizácie 

niektorých ustanovení.  

Diskusia: 

Ing. Švento za finančnú komisiu informoval, že komisia  navrhuje doplniť v § 4 písm. j) 

odpustenie, prípadne zníženie pohľadávky obce nad hodnotu 100,–€ /voči jednému 

veriteľovi. Ing. Švento ďalej požadoval vykonať analýzu nákladov zdravotných stredísk za 

rok 2014 a následne pripraviť návrhy na prehodnotenie nájmov nebytových priestorov 

v prílohe č. 8 predmetného dokumentu k 1.1.2016. Poslanci v tejto súvislosti vyjadrili 

požiadavku pripraviť na najbližšie zasadnutie OZ zoznam všetkých nájomných zmlúv, ktoré  

Obec Likavka uzatvorila. 

Ing. Švento podal návrh na zmenu v §5 ods. 4 o nadobúdaní vlastníctva hnuteľných vecí, 

ktoré podliehajú schváleniu nasledovne: 

a)  starostovi obce do                      3.500,- € bez DPH, 

b) obecnému zastupiteľstvu nad      3.500,-  € bez DPH,  

c) štatutárnemu orgánu subjektu zriadeného obcou do    3.500,-  € bez DPH. 

Mgr. Pavlíková na základe požiadavky riaditeľa školy navrhla zmenu nájmu v telocvični ZŠ 

s MŠ Likavka z 5,–€/ hod. na 8,–€/hod a  v §17 odst. (7) doplniť text - O  likvidácii majetku 

rozhoduje na základe návrhu vyraďovacej komisie starosta, ak nebude zriadená, tak 

finančná komisia.  

Hlavná kontrolórka ďalej uviedla, že Obec Likavka nemá uzatvorenú zmluvu so ZŠ s MŠ 

v Likavke o zverení majetku do jej správy a  po schválení Zásad hospodárenia s majetkom 

Obce Likavka  predmetná zmluva bude uzatvorená. 

Ing. Švento odporučil schváliť Zásady hospodárenia s majetkom Obce Likavka so zmenami 

z diskusie aj za finančnú komisiu. 

Návrhy  uznesení predložila Ing. Daniela Pongráczová. 

OZ prijalo uznesenie č. 57/2015-7 a). Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 57/2015-7 b). Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 57/2015-7 c). Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 5:  Prevod obecného majetku 

Predkladateľ: starosta obce informoval OZ o žiadosti Ing. Kataríny Hasákovej na odkúpenie 

pozemkov z dôvodu majetkoprávneho vysporiadania vlastníctva k pozemku pri rodinnom 

dome súp. číslo 962.  Obecné zastupiteľstvo Obce Likavka  pri predaji má  akceptovať cenu 

určenú na základe znaleckého posudku v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom Obce 

Likavka. 

Diskusia: 

Ing. Švento za finančnú komisiu odpredaj majetku odporúča schváliť. 

Návrh  uznesenia predložila Ing. Daniela Pongráczová. 

OZ prijalo uznesenie č. 58/2015-7  Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 5:  Prevod obecného majetku 

Predkladateľ: starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou spoločnosti Harmanček s.r.o., 

Banícka 40, 962 01 Pezinok,  o odkúpenie pozemku vo vlastníctve  Obce Likavka, z dôvodov 
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hodných osobitného zreteľa. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je, že priľahlý pozemok je 

vo vlastníctve žiadateľa a zároveň je prístupovou cestou k nehnuteľnosti súp. č. 207. 

Diskusia: 

Prítomní poslanci vyjadrili súhlas so zverejnením zámeru prevodu majetku obce z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa. 

Návrhy  uznesení predložila Ing. Daniela Pongráczová. 

OZ prijalo uznesenie č. 59/2015-7 a)  Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)  

OZ prijalo uznesenie č. 59/2015-7 b)  Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 6:  Monitorovacia správa plnenia programového rozpočtu Obce Likavka 

k 30.6.2015. 

Predkladateľ: starosta obce predložil Monitorovaciu správu plnenia programového rozpočtu 

Obce Likavka v zmysle § 12 odst.2, zákona NR SR č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov a § 11 odst.4, 

písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení obecnému zastupiteľstvu.  

Diskusia: 

Ing. Švento upozornil na nedostatky, ktoré sa týkali chýbajúcich ukazovateľov, stanovených 

cieľov a ich plnenia  v predloženom dokumente, ktoré sú potrebné ku komplexnému 

hodnoteniu. 

Mgr. Brtko sa pýtal na prekročenie výdavkov  v budove bývalého obecného úradu. 

Starosta odpovedal, že plánované výdavky na rekonštrukciu boli rozpočtované všeobecne 

v položke Správa a údržba obecného majetku a zmenou rozpočtu bude vykonaná náprava 

správneho rozpočtovania. 

Návrh  uznesenia predložila Ing. Daniela Pongráczová. 

OZ prijalo uznesenie č. 60/2015-7   Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 7:  Návrh zmeny rozpočtu obce na rok 2015 

Predkladateľ: starosta obce V zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov a zákona NR SR č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy v znení neskorších predpisov, predložil   návrh zmien rozpočtu obce 

Likavka na rok 2015 nasledovne: 

- zmeny rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 6 boli vykonané v zmysle ustanovenia § 14 

ods.1 zákona  č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, nakoľko sa jednalo o účelovo 

určené prostriedky poskytnuté zo štátneho rozpočtu, 

- navrhované zmeny rozpočtovým opatrením č. 7/2015 sú vyznačené v návrhu úpravy 

rozpočtu – č.3. Navrhované zmeny sú vypracované na základe skutkového stavu 

a nevyhnutných potrieb obce.   

Diskusia: 

Ing. Švento oboznámil prítomných so zmenami v rozpočtovej kapitole vzdelávanie. Ďalej 

požadoval doplniť v budúcnosti k materiálom na rokovanie OZ pri zmene výdavkov 

v rozpočte obce podrobnejšie informácie o navrhovaných výdavkoch. Za finančnú komisiu 

odporučil predložené návrhy schváliť. 

P. Mliečko sa dostavil do rokovacej miestnosti o 18.55 hod 

Návrhy  uznesení predložila Ing. Daniela Pongráczová. 
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OZ prijalo uznesenie č. 61/2015-7 a)   Hlasovanie: 7-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. 

Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 61/2015-7 b)   Hlasovanie: 7-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. 

Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 61/2015-7 c)   Hlasovanie: 7-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. 

Michal Švento) 

 

K bodu č. 8:  Informácie starostu obce 

Starosta obce informoval OZ o uskutočnených podujatiach, dianí v obci a ostatných 

pracovných aktivitách starostu: 

3.7.2015 – adresovaný list ODI Ružomberok v súvislosti s parkovaním na ul. Hollého a so 

žiadosťou o kontroly prejazdov vozidiel nad 12 ton cez ul. Kačkovu, 

7.7.2015 – stretnutie MAS Dolný Liptov v KD Likavka – príprava dokumentu PHSR obce 

Likavka, 

11.7.2015 – 9. ročník futbalového Memoriálu vdp. K. Brtku, 

12.7.2015 – majstrovstvá SR v hasičskom športe v Turanoch za účasti družstva  DHZ 

Likavka, 

od 20.7.2015 – asfaltovanie ul. Pod Paračkou, 

23.7.2015 – zasadnutie za prítomnosti Slovenskej inšpekcie životného prostredia k výrubu 

drevín pod diaľnicu D1 v našom katastri, 

25.7.2015 – kultúrno – spoločenské podujatie Likavské hradné dni, 

30.7.2015 – asfaltovanie ul. J. Kačku, ktoré realizovala SC ŽSK, 

31.7. – 2.8.2015 – zraz nadšencov amatérskej cyklistiky Okolo Liptova, 

8.8. 2015 – 12. ročník Memoriál Štefana Riša a súťaž Severoslovenskej Hasičskej ligy, 

starosta obce ďalej uviedol, že v riešení je doplnok č. 1 k ÚPN v súvislosti so zmenou trasy 

diaľnice D1 a pozitívnou správou pre Obec Likavka je, že schválenú finančnú dotáciu na 

multifunkčné ihrisko, ktoré bude umiestnené v areáli školy. 

Technickí zamestnanci obce a aktivační pracovníci v uplynulom období pomáhali pri 

sťahovaní ambulancií obvodných lekárok do priestorov kultúrneho domu, ďalej vykonávajú 

drenáž okolo budovy bývalého obecného úradu, čistenie verejných priestranstiev, odtokových 

kanálov a taktiež pomáhajú pri podujatiach realizovaných v obci. V súčasnosti je to príprava 

podujatia – Rozlúčka s letom v rámci projektu Európa pre občanov.  

Diskusia:  

Ing. Švento sa pýtal na podrobnejšie informácie k výstavbe multifunkčného ihriska 

a k finančnej spoluúčasti obce na tomto projekte. 

Starosta obce uviedol, že ihrisko bude umiestnené v areáli školy a vo výzve k uvedenému 

projektu nebolo požadované uvedenie spolufinancovania obce, aj keď obec bude pripravovať 

podklad pod ihrisko z vlastných finančných prostriedkov. 

Mgr. Brtko sa pýtal na oplotenie ihriska. Starosta uviedol, že daná položka nie je súčasťou 

projektu, oplotenie budeme zabezpečovať taktiež z vlastných zdrojov. 

P. Mliečko sa pýtal či atletický ovál bude výstavbou narušený a ako bude realizovaný vstup 

na ihrisko. 

Starosta uviedol, že bežecká dráha nebude výstavbou dotknutá a vstup na ihrisko bude z ul. 

Školskej. 

Starosta obce v závere diskusie navrhol prijať uznesenie v súvislosti s ustanovením 

zástupkyne matrikárky Obec Likavka, p. Evy Matúškovej. 

Návrhy  uznesení predložila Ing. Daniela Pongráczová. 
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OZ prijalo uznesenie č. 62/2015-7 a)   Hlasovanie: 7-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. 

Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 62/2015-7 b)   Hlasovanie: 7-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. 

Michal Švento) 

 

K bodu č. 9:  Interpelácie poslancov 

Poslanci nepredložili žiadne interpelácie. 

 

K bodu č. 10:  Diskusia 

Starosta obce otvoril diskusiu. 

P. Mliečko upozornil na upchatý odtokový kanál na ul. Hollého, ku ktorému došlo pri 

výstavbe chodníka a ďalej sa pýtal na odstránenie neporiadku vyhorenej drevenice taktiež na 

ul. Hollého. 

Starosta odpovedal, že zabezpečí vyčistenie kanála a k druhému podnetu upresnil, že ide 

o súkromný majetok. 

P. Krížo poukázal na nebezpečné parkovanie motorových vozidiel pri rod. dome č. 482. 

P. Mliečko v danej súvislosti navrhol zmeniť ul. Školskú na obojsmernú premávku. Starosta 

odpovedal, že jednosmerná premávka v tejto časti obce je takto riešená z dôvodu bezpečnosti 

žiakov. 

Ing. Homolová upozornila na pohyb mládeže a rodičov s deťmi na školskom ihrisku, často aj 

so  so zvieratami, ktoré značne znečisťujú areál školy. Ďalej dala do pozornosti priestor za 

kostolom, ktorý je málo využívaný a mohol by byť vhodným miestom na voľnočasové 

aktivity detí a mládeže. 

Mgr. Brtko a p. Mliečko poukázali aj na vhodné miesto v časti Vyšný koniec, kde by mohli 

byť umiestnené aspoň lavičky. 

Ing. Švento navrhol umiestniť do areálu školy hojdačky pre deti. 

Starosta odpovedal, že dané podnety budú predmetom následných rokovaní. 

Mgr. Brtko odporučil urobiť deliace čiary na parkovisku pred predajňou CBA Verex 

a umiestniť cestné zrkadlo na ul. Hollého, na križovatke ciest I/59 a III/2229,  aby sa zlepšila 

viditeľnosť prichádzajúcich áut od D. Kubína. 

Starosta uviedol, že zabezpečí zvýraznenie deliacich čiar a v druhej otázke osloví SC ŽSK.  

Ing. Homolová sa pýtala či je plánovaná výstavba rodinných domov na ul.  ČSA od rodinného 

domu č.781. 

Starosta odpovedal, že daná lokalita je podľa ÚPN určená na zástavbu, ale pozemky sú 

v súkromnom vlastníctve. 

  

K bodu č. 11: Záver 

Starosta obce ukončil rokovanie OZ o 19.50 hod. a poďakoval  všetkým prítomným  za účasť. 

 

Zapísala: Mgr. Irena Marošová, v. r. 

 

 

 

 

 

Mgr. Peter B r t k o, v. r.         Ing. Marián J a v o r k a, v. r.          Ing. Michal Š v e n t o, v. r. 

    overovateľ      starosta obce   overovateľ 

 


